
A/B TOFTEVANGS BESTYRELSESREFERAT 30. maj 2023 

Bestyrelsesmøde 

Deltagere: 

Jim Schultz (Bimmer), Per Hansen, Pia Johansson, Camille Søgaard og Birthe Christensen. 

 

Afbud: 

Morten Frausig og Line Chalmer. 

 

Dagsorden: 

1. Godkendelse af dagsorden 

2. Orientering 

1. Formand 

- Prøver forsat at komme i kontakt med diamantboring selskaber, men ingen 

vender retur. Prøver igen, så der kan komme udluftning i garagerne. 

- Har fået tilbud på nyt tørrestativ mellem blok 3-4. Det koster ca. 23.700 for 

nogle galvaniseret rør. 

- Har fået tilbud på eftersyn af stolper i carportene. Det skal undersøges hvor 

mange der er tæret, så de skal skiftes. Undersøgelsen koster ca. 4.000. 

- CERA er ikke vendt tilbage på henvendelse, så tager fat i direktøren. 

- Fastelavn til næste år skal meldes ud i god tid, så andelshaverne har mulighed 

for at være med. 

- Viceværten har ferie uge 30-32 

2. Næstformand 

3. Kassereren 

- Vestforbrænding har sendt en mail og et udkast til ændring af servitutter. De 

vil gerne eje jorden omkring fjernvarmerørene. Er i dialog med Advodan om 

det er ok eller ej. 

4. Sekretæren 

- Har fået en forespørgsel fra en andelshaver, om det ikke er muligt at lave 

mellemrum mellem bumpene, så cyklerne kan køre igennem bumpene i 
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stedet for at skulle køre over dem eller udenom dem. Viceværten får tilrettet 

bumpene, så der kommer hul i dem. 

- Har talt med elektrikeren om el ladestandere og fra at tilbuddet lød på 66.000 

lyder det nu på 207.000. Taler igen med elektrikeren og beder om en 

forklaring. Undersøger også priser hos en anden elektriker. 

- Til de nye vaskemaskiner kan man tilkøbe tidsstyring og sæbedosering. 

Bortskaffelse af de gamle og installation af de nye vaskemaskiner og 

tørretumbler koster ca. 625.000.  

De kan gå i gang i uge 35. 

5. Bestyrelsesmedlem 

6. Suppleanter 

3. e-mail 

- En andelshaver tilbyder at holde et hjerte-, lunge-, redningskursus og også et 

brandbekæmpelses kursus. Bestyrelsen overvejer hvordan man kan afholde 

dem. 

4. Eventuelt 

- Det er meget svært at finde nogen som vil lave nye altanbunde, til da altaner 

hvor bunden er rådden. Det projekt er sat på pause indtil man finder en som 

vil lave bundene. 

 

 

Næste bestyrelsesmøde er tirsdag den 29. august 2023, kl. 18.15. 

 

        ______________________________        ____________________________________ 

        Jim Schultz (formand)             Camille Søgaard (næstformand)     

 

         _____________________________        __________________________________ 

         Pia Johansson (kasserer)           Per Hansen (sekretær) 

   

        ____________________________ 

        Birthe Christensen (bestyrelsesmedlem) 


